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KLASA: 003-06/20-01 -01
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Vinic4 31. siiodnja 2020.

ZA}ISNIK SJEDMCE SKOLSKOG ODBORA
br.0212020.

Druga sjednica Skolskog odbom Osnovne Skole Vinica u 2020. godini oddana je 30. sijeinja 2020.
godine, s podetkom u 17!00 h u prostoijama Osno\.ne Skole Vinica.

Id!g!E!.jh49yi: Nikolina Sirodi6, Vesna Hrndi6, Valentina Hudoletnjalr Vlado Tot, Sanja Hudek,

LjiUana Stokrajec

8pr4s!di!zs!g!4L: Martar Mihali6
Ostali prisutni: Mirjana Jambrisko (ravnate 

U ica), Marina Drvarii (tqin ica). Dragica Zganec (voditeljica

radunovodstva)

Predsjednica Skolskog odbora, gospoda Nikolina Sirodi6, konstatira da je prisutna potrebna vedina
6la.nova Skolskog odbom (5 dlana) te 6e se donositi Favovaljan€ odluke.

Dnevni red s nadopunomjednoglasno je prihvaoen te on glasi:

I . Izvje56e s prethodne sjednice Skolskog odbora
2. Davanje suglasnosti za sklaparje Ugovom o mdu po mspisanom natjedaju za mdno mjesto

uditelja,/ice razredne nastave, neodreileno puno radno vrijeme
3. Donosenje prtedloga Statuta Osnovne Skole Vinica
4. Dono5enje odluke o prihva6anju Financijskog izvjeStaja za 2019. godinu

5. Razno

Ad,1, Predsjednica Skolskog odbora kratkoje govorila o sadriaju zapisnika prosle sjednioe Skolskog
odbora lta kojeg nte bilo pdmjedbi teje onjednoglasno prihvaden.

Ad,2, Ravnatetica Midana Jambrisko govorilaje o raspisanom natjedaju za popunjavanje uFaznjenog
mdnog mjesta uditela./ice mzredne nastave objavljenog dan , 07.01.2020. Na natjeEaj p stiglo je 7
molbi, od toga 5 potpunih i pravovremenih. Na usmeno vrednovanje odazvale su se 4 kandidatkinje od
kojihje najvedi broj bodova postiglaA.K., uditeljica razredne nasatve. Skolski odborjednoglasno je dao
suglasnost na prijedlog ravnateljice za sklapanje Ugovon o radu na neodredeno puno mdno vrleme s

kandidatkinjom kojaje ostvarila najve6i broj bodova na usmenom vrednovanju.

Ad3, Skolski odbor Osnovne Skole Vinicajednoglasnoje donio prijedlog Statuta Osnovne Skole Vinica.
Na prijedlog teksta Statuta Osnovne Skole Vinioa tlaziti 6e se davanje prethodne suglasnosti
Varaidinske Uupante (osnivada) za dono3enje Statuta Osnovne Skole vinica.

Ad,4. Voditetica raiunovodstua Dragica Zganec govorila je realizaoiji fmanoljskog plana za 2019.
godinu. Govorilaje o izvorima financiranja kao i ostvarenom vi5ku kojije namjenski. Clanovi Skolskog
odbora imali su uvid u Financiiski izvjeitaj kojeg sujednoglasno prihvatili. Takav Finanoijski izvjedd
bit 6e objavljen na mrehim stranioama oS Vinica.
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Kraj sjednice: 17:40 h

Zapisnidarka Predsjednica Skolskog odbora

, ll)fi:fio'u''u"'Marina Dffaad6, tajnica


